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BR.0002.4.2013          

P R O T O K Ó Ł  NR   XXVII/13 
Z XXVII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2013r. 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:40 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
4. Agata Kowalska  Radca Prawny 
5. Irena Sotomska Skarbnik Gminy 
6. Agnieszka Senterkiewicz  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
7. Jolanta Pieńkowska Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Gminy 
8. Alicja Napurka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
9. Paweł Turkot Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego „Eko-Babice” 
10. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXVII sesji Rady Gminy 
Stare Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Spytał  
czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Wójt Gminy wniósł wniosek o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie 
nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji Nieruchomości Rolnych. 
 
Radny K. Szuba  złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Zapoznanie radnych 

z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójt Gminy o rozszerzenie 
porządku obrad.  
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Wniosek Wójta Gminy został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nowy punkt porządku obrad wprowadza  
w punkcie 18.  
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego K. Szuby  
o rozszerzenie porządku obrad.  
 
Wniosek radnego K. Szuby został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”  

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych  

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nowy punkt porządku obrad wprowadza  
w punkcie 19.  
 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXVI sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2012  

z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
nr ew. 450/2 położonej we wsi Latchorzew w drodze przetargu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej  
w Koczargach Starych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka za 
2012 rok i sprawozdania za 2013 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej  
w Gminie Stare Babice. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stare Babice. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 2013. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  
na 2013r. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 

18.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów  
od Agencji Nieruchomości Rolnych. 

19. Zapoznanie radnych z protokołem Komisji Rewizyjnej z kontroli. 
20. Zapytania radnych. 
21. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XXVI sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXVI sesji 
Rady Gminy, nikt nie zgłosił uwag w związku z tym poddał go pod głosowanie. 
 
Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XXVI sesji Rady Gminy, jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− uczestniczył w posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i  Bezpieczeństwa   
na temat:  
1) Omówienie bieżących remontów dróg oraz rozbudowy oświetlenia;  
2) Zapoznanie się z utrzymaniem sprawności urządzeń melioracyjnych w tym temacie 
odbyło się spotkanie z zarządem Spółki Wodnej „Babice”, 

− uczestniczył w posiedzeniu Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na temat:   
1) Zapoznanie się z wnioskiem o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  
w  wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków;  
2) Gospodarka zasobami komunalnymi gminy w tym: 

a) zapoznanie się ze stanem mienia komunalnego oraz jego zagospodarowanie 
(dzierżawa, najem) 

b) komunalizacja, regulacja stanów prawnych nieruchomości gminnych, 
c) wykorzystanie budynków komunalnych - dochody gminy z tego tytułu 
d) plan remontów, modernizacji i zamierzeń inwestycyjnych, 

− otrzymał od radnego Stanisława Lesisza pismo dotyczące wyjaśnienia po co  i  w jakim 
celu radny Leszek Poborczyk robił zdjęcia jego osobie podczas sesji  w  dniu 21 marca 
2013r, udzielił radnemu odpowiedzi, że zgodnie z ustawą o prawie autorskim  
i prawach pokrewnych nie jest wymagana zgoda na publikację wizerunku osoby 
powszechnie znanej, jeżeli wizerunek wykonano w  związku z pełnieniem  
przez nią funkcji publicznych, radny jest funkcjonariuszem publicznym,  
a Przewodniczący Rady nie ma prawa zakazać robienia podczas sesji zdjęć radnym, 
jak również nie może zabronić publikacji wizerunku, 

− przekazał radnym Zarządzenie Nr 25/2013 Wójta Gminy w sprawie przekazania 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania z wykonania planu 
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finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2012 oraz informację o stanie 
mienia Gminy Stare Babice,  

− otrzymał pismo skierowane do Rady Gminy od Pana Jacka Olszewskiego Centrum 
Medyczne Arnica, informujące, że są zainteresowani prowadzeniem przychodni 
medycznej w Ośrodku Zdrowia w Starych Babicach przy ul. Rynek 21, pismo zgodnie  
z kompetencją przekazał Wójtowi Gminy, 

− podjął działania do zwołania XXVII sesji Rady Gminy, 

− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XXVII 
sesji Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

– brał udział w posiedzeniu zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 
– dokonał uzgodnień z przedstawicielami Powiatu Warszawskiego Zachodniego  

i Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w sprawie nabycia prawa użytkowania 
wieczystego 2 ha gruntu w Klaudynie, 

– przeprowadził negocjacje z wykonawcami i z podwykonawcą robót w ul. Trakt 
Królewski w sprawie usunięcia wad robót drogowych, 

– uczestniczył w naradzie poświęconej odnawialnym źródłom energii, 
– nawiązał kontakt i dokonał uzgodnień z Panem Wojciechem Brzezińskim dyrektorem 

Państwowego Muzeum Archeologicznego w sprawie nawiązania współpracy  
w dziedzinie archeologii i historii dotyczących terenów naszej gminy, 

– przeprowadził naradę z przedstawicielami Eko-Babice w sprawie regulacji spraw 
własności gruntowych pomiędzy gminą, a przedsiębiorstwem, 

– dokonał kolejnych uzgodnień z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej Babice 
w sprawie budowy nowej strażnicy, 

– uczestniczył w zebraniu wiejskim mieszkańców Blizne Jasińskiego i Blizne 
– Łaszczyńskiego, 
– przeprowadził negocjacje z właścicielami działek pracowniczych w Zielonkach Parcele 

odnośnie wykupu pod potrzeby oświaty gminnej, 
– zwołał zebranie sołtysów, którego głównym celem było omówienie spraw związanych 

z wdrażaniem nowej ustawy o gospodarce odpadami, 
– uczestniczył w naradzie przedstawicieli samorządów gminnych Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego, Starosty Powiatu Warszawskiego Zachodniego, 
przedstawicieli Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  
i holenderskiej firmy RDH, która była poświęcona sprawom regulacji stosunków 
wodnych na naszym terenie,  

– przeprowadził naradę z przedstawicielami Chorągwi Stołecznej ZHP w sprawie 
możliwości rozszerzenia współpracy, 

− przeprowadził negocjacje z właścicielami 2 działek pracowniczych w Zielonkach 
Parcele w sprawie wykupu przez gminę, 

– przeprowadził naradę z przedstawicielami Klubu Sportowego Legia w sprawie 
możliwości współpracy w dziedzinie piłki nożnej, 

– odbył naradę z Panem Maciejem Jankowskim Podsekretarzem Stanu w Ministerstwie 
Transportu w sprawie z regulacji prawnymi odnośnie zasad wykupu gruntów  
pod drogi, a także ułatwień w przeprowadzaniu inwestycji liniowych, 
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W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od  21 marca 2013 do 25 kwietnia 2013. Poinformował, że w tym okresie 
podjął 11 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 

– w sprawie przekazania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stare Babice  
oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  
za rok 2012.  – sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stare Babice przekazał 
Radzie Gminy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Przekazał również 
sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  
w Starych Babic ach za rok 2012 wraz z informacją o stanie mienia Gminy Stare 
Babice.  

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny -  nabył udział 1/10 w działce  
o nr ew. 377 o pow. 0,2465 ha we wsi Lipków z przeznaczeniem na cel publiczny – 
pod drogę gminną za kwotę 26 000 zł.  

–  w sprawie zmiany Zarządzenia nr 2/2013 dot. wykonania uchwały budżetowej 
Gminy Stare Babice na 2013 rok w związku z uchwałą Nr XXVI/266/13 Rady Gminy 
Stare Babice z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare 
Babice na 2013 rok.   – zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2013 

– w sprawie ogłoszenia rokowań na najem części niezabudowanej nieruchomości 
gminnej - ogłosił rokowania na najem nieruchomości niezabudowanej położonej we 
wsi Babice Nowe. Zatwierdził czynsz minimalny najmu 800 zł. netto + podatek VAT, 
Ustalił zaliczkę w wysokości 100,00 zł.  

–  w sprawie procedury rozpatrywania wniosków o stypendia sportowe, 
przyznawanych przez gminę Stare Babice – ustalił procedurę przyznawania 
stypendiów sportowych, powołał zespół opiniujący wnioski w sprawie stypendiów 
(zespół składa się z pracowników merytorycznych GOSIR),  

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do najmu w drodze bezprzetargowej - podał do publicznej wiadomości na okres 21 
dni wykaz  nieruchomości  na najem w Borzęcinie Dużym jest  to działka nr ew. 400/2 
o pow.20 m2, w Zielonkach Parcele jest  to działka nr ew. 377/24 o pow.20 m2,  
w Koczargach  Starych jest  to działka nr ew. 252/6 o pow.20 m2 oraz w Mariewie  
jest  to działka nr ew. 218/5 o pow.20 m2. Zatwierdził kwotę czynszu w wysokości 500 

zł (netto).  
– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę nr ew. 322 o pow. 

0,050 ha położoną we wsi Zielonki Parcele z przeznaczeniem pod usługi celu 
publicznego (gminne i powiatowe) za kwotę  90 000 zł. 

– w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 
2013-2020 - dokonał zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej dostosowałem 
wartości poszczególnych kategorii Wieloletniej Prognozy Finansowej do wartości 
zawartych w Budżecie na 2013  

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę  
we wsi Latchorzew o nr ew. 52/3 o pow. 0,0020 ha za kwotę 2 000,00 zł., we wsi 
Klaudyn działkę o nr ew. 725/17 o pow. 0,182 ha za kwotę 16.380,00, oraz  we wsi 
Borzęcin Duży  działki o nr ew. 53/2 o pow. 0,0108 oraz 524/1 o pow. 0,0143 ha za 
kwotę 15.000,00 z przeznaczeniem pod usługi celu publicznego (gminne i powiatowe) 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działki położone we wsi 
Latchorzew o nr ew. 19/5 o pow. 0,0144 ha za kwotę  25.920,00 zł., oraz działkę  
o nr ew. 19/7 o pow. 0,0152 ha za kwotę 27 . 360,00 z przeznaczeniem pod usługi 
celu publicznego ( gminne i powiatowe)  
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– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działki we wsi Zielonki 
Parcele o nr ew. 329 o pow. 0,0500 ha oraz działkę o nr ew. 341 o pow. 0,0500  obie 
za kwotę po 90. 000 zł. z przeznaczeniem pod usługi celu publicznego (gminne  
i powiatowe) 

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXVI sesji podjęła 9 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 

– Uchwała  w sprawie nadania nazw drogom położonym w Starych Babicach. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 4 kwietnia 2013r pod poz. 4067, weszła w życie 19 kwietnia 2013r 

– Uchwała zatwierdzająca  Statut Gminnej Biblioteki Publicznej. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  

z dnia 3 kwietnia 2013r pod poz.3920, weszła w życie 18 kwietnia 2013r. 

– Uchwała w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 
2013 na terenie gminy Stare Babice. 
- uchwała podlega realizacji w ciągu całego 2013 roku 

– Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian  
za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 3 kwietnia 2013r pod poz. 3921, weszła w życie 18 kwietnia 2013r 

– Uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Stare Babice  
na lata 2013-2020”. 
- na dzisiejszą sesję przygotowano nowy projekt uchwały uwzględniający uwagi 
Urzędu Marszałkowskiego 

– Uchwała  w sprawie udzielenia dotacji na zakup samochodu pożarniczego  
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach. 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013r 

– Uchwała  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013r. 
- uchwała w trakcie realizacji w roku budżetowym 2013 

– Uchwała  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare 
Babice na lata 2013-2020. 
- uchwała w trakcie realizacji 

 
Ponadto poinformował, że działając zgodnie z art. 90  ustawy o samorządzie gminnym   
przedłożył Wojewodzie  i  objęte zakresem nadzoru  Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
uchwały z XXVI sesji Rady Gminy  w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochował 
ustawowego terminu. Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał 
uchwały z XXVI sesji Rady Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
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Następnie Wójt Gminy poinformował o sporządzonych aktach notarialnych w okresie 
międzysesyjnym na: 

− zakup udziału 1/10 w działce o numerze ew. 377 o powierzchni 0,2465 ha położonej 

we wsi Lipków pod drogę gminną, 

− zakup nieruchomości o numerze ew. 636 o powierzchni 0,5968 ha położonej  

w Starych Babicach przeznaczoną na cel publiczny – zieleń parkowa,  

− zakup nieruchomości o numerze ew. 36/1 o powierzchni 0,3000 ha położonej  we wsi 

Janów, grunt rolny przeznaczony na cel publiczny – odwodnienie wsi Kwirynów, 

Janów i Klaudyn, oraz działka 36/3 o powierzchni 0,0006 ha pod drogę gminną. 

 

Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego  
przez Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 
Radny A. Kotwicki poprosił, o przybliżenie spotkań w sprawie, nabycia prawa użytkowania 
wieczystego 2 ha gruntu w Klaudynie oraz  odnawialnych źródeł energii oraz nabycia działek 
pod inwestycje oświatowa. 
 

Radna T. Szuba poprosił, o wyjaśnienie motywacji złożenia pisma przez przychodnię 
„Arnica” oraz zapytał o szczegóły spotkania z przedstawicielami klubu „Legia”. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, czy są nowe ustalenia w sprawie budowy Ochotniczej Straży 
Pożarnej Babice. 
 

Radny L. Poborczyk poprosił, o wyjaśnienie spotkania w sprawie stosunków wodnych,  
i w jaki sposób planuje się poprawę stosunków wodnych na terenie gminy. 
 

Radna B. Skrońska poprosiła, o wyjaśnienie spotkania w sprawie negocjacje z wykonawcami 
i podwykonawcami ul. Trakt Królewski. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
- sprawa dotycząca spotkania w celu nabycia prawa użytkowania wieczystego 2 ha gruntów 
w Klaudynie, grunt przylega do działki na której znajduje się wysypisko odpadów 
komunalnych Radiowo, właścicielem gruntu są Lasy Państwowe, celowe jest uzyskanie 
gruntów w użytkowanie wieczyste bez ponoszenie tak zwanych opłat pierwszych; 
- sprawa dotycząca odnawialnych źródeł energii, planuje się wprowadzenie trójpaku 
energetycznego, pozwoli to na stworzenie dogodnych warunków na instalowanie ogniw 
fotowoltaicznych oraz na wykonanie zobowiązań dotyczących Unii Europejskiej, w sprawie 
produkcji energii odnawialnej. Rząd przystępuje do wdrażania pakietu ustaw i regulacji 
prawnych, które wejdą w życie na początku przyszłego roku; 
- sprawa dotycząca negocjacji z właścicielami działek we wsi Zielonki Parcele, proces 
negocjacji trwa od wielu lat, został przerwany na 2 lata z powodu braku środków, obecnie 
stopniowo zostają wykupywane kolejne działki, bardzo możliwe że będzie potrzeba 
uruchomienia procesu wywłaszczenia. Proces wykupywania nie hamuje etapów wstępnych 
inwestycji; 
- sprawa dotycząca pisma przychodni „Arnica”, w piśmie nie zostały wyjaśnione intencje 
autorów, można się domyślać że chodziło o zmonopolizowanie usług medycznych  
w  Babicach, gdzie istnieje komfortowa sytuacja ponieważ znajdują się w niedalekiej 
odległości dwa ośrodki zdrowia, kiedy jeden operator posiadałby obydwa ośrodki zostałby 
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monopolistą. Z aktualnym najemca została podpisana wieloletnia umowa na dzierżawę 
obiektu, nie przewiduje się przerwania umowy; 
- sprawa dotycząca spotkania z klubem „Legia” dotyczyła współpracy w sprawie 
wykorzystania boisk urządzonych oraz nowo powstających na potrzeby treningów, ponadto 
klub został zapoznany z możliwościami sportowymi na terenie gminy; 
- sprawa dotycząca Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach, na spotkaniu 
wyjaśnione zostały kwestie zabezpieczeń co do poniesionych nakładów na naszym gruncie; 
- sprawa dotycząca stosunków wodnych, ruszył przegląd cieków wodnych na terenie gminy, 
zostaną złożone wnioski o ewentualną modernizacje cieków lub budowę nowych w celu 
zabezpieczenia przed podtopieniami, wynikającymi z opadów nawałnicowych lub roztopami 
śniegów. Tego typu problemy rozwiązuje się w zlewniach z gminami sąsiednimi. 
Rozwiązaniem problemu zainteresowała się doświadczona firma holenderska; 
- sprawa dotycząca modernizacji drogi ul. Trakt Królewski, z powodu złych warunków 
atmosferycznych został źle wykonany 300m odcinek asfaltu, w wyniku negocjacji zostanie 
naprawiony źle wykonany odcinek, a w ramach rekompensaty zostanie położony asfalt  
na innym terenie. 

 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2012 z 

realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 5a ust.3 ustawy  o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, Wójt Gminy, nie później niż do 30 kwietnia każdego 
roku, jest obowiązany przedłożyć Radzie Gminy sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy za rok poprzedni. Ze sprawozdaniem z realizacji programu radni zapoznali  
się na wspólnym posiedzeniu Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/268/13 - w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2012  

z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020”. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada Gminy na sesji w dniu 21 marca podjęła 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Stare Babice na lata 2013-
2020”, z uwagi na zalecenie Urzędu Marszałkowskiego w Planie Odnowy Miejscowości Stare 
Babice na lata 2013-2020 należało wprowadzić zmiany w rozdziale VI – zmiany dotyczą opisu  
obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspakajania potrzeb mieszkańców. 
Dodatkowo wprowadzono zmiany w rozdziale VI i VII polegające na zaktualizowaniu nazw, 
terminów, kwot realizacji zadań zgodnie z  Wieloletnią  Prognozą Finansową Gminy na lata 
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2013-2020, w rozdziale VII usunięto także zadanie „ zagospodarowanie centrum wsi poprzez 
modernizacje Rynku w Starych Babicach wraz z terenami zielonymi i parkingami”. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji  radny Dariusz Sobczak zgłosił uwagę do działu III Opis 
zasobów miejscowości Stare Babice „ Liczba mieszkańców Starych Babicach z podziałem  
na wiek i płeć – stan na dzień 31.12.2012r” – w tabeli podano ogółem mieszkańców  
w gminie, a nie w miejscowości Stare Babice , dzisiaj radni otrzymali poprawioną tabelkę. 
Na wspólnym posiedzeniu zgłoszono uzupełnienie do uchwały nr 2/13 Zebrania Wiejskiego 
Sołectwa Stare Babice  „Plan Odnowy Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020” należy 
określić jako załącznik do uchwały Nr 2/13 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Stare Babice z dnia 
11 kwietnia 2013r 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/269/13 - w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020”. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
nr ew. 450/2 położonej we wsi Latchorzew w drodze przetargu. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
na sprzedaż w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości o pow.660m2 położonej  
w Latchorzewie. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/270/13 - w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej  

nr ew. 450/2 położonej we wsi Latchorzew w drodze 

przetargu. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej  

w Koczargach Starych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
drodze wewnętrznej położonej w Koczargach Starych nazwy: Poziomkowa. Projekt uchwały 
został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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Kierownik BR M. Majchrzak poinformował,  że należy dokonać poprawki Dziennika Ustaw  
o drogach publicznych na Dz. U. z 2013 r. poz. 260 z uwagi, że ukazał się jednolity tekst w 
2013 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/271/13 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej  

w Koczargach Starych. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka 
za 2012 rok i sprawozdania za 2012 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art.110 ust.9 ustawy  o pomocy 
społecznej Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej składa Radzie Gminy roczne sprawozdanie 
z działalności ośrodka oraz zgodnie z art. 179 ust. 1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011r  
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej Wójt składa Radzie Gminy roczne 
sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawia potrzeby 
związane z realizacją zadania. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2012 wraz ze sprawozdaniem za 2012 rok z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny zostało omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. Na wspólnym 
posiedzeniu do sprawozdania zgłoszono autopoprawkę polegająca na wykreśleniu na str.2  
w dziale .II. punktu 8 „ 8) opieka i wychowanie w rodzinie zastępczej i placówce opiekuńczo- 
wychowawczej” z uwagi, że zadanie to należy do powiatu poza tym padły pytania do tabeli 
na str. 2 sprawozdania, dotyczące dodatków do świadczeń pielęgnacyjnych i świadczeń 
alimentacyjnych w związku z powyższym proszę Panią Kierownik Gminnego Ośrodka  
o wyjaśnienie  tego problemu. 
 
Kierownik GOPS A. Napurka poinformowała, że tabela nie posiada błędów, wprowadzone 
dane wynikają z zebranych informacji. Dodała, że wyższa kwota w dodatkach do świadczeń 
pielęgnacyjnych wynika z dodatków, które są przyznawane każdego miesiąca w wysokości 
100 zł, dla wszystkich osób pobierających świadczenia pielęgnacyjne. Poinformował,  
a że liczba 187 wydanych decyzji zawiera: decyzje wydane z funduszu alimentacyjnego, 
decyzje zobowiązujące dłużników do spłaty należności i decyzje uznające dłużnika 
alimentacyjnego za uchylającego się od zobowiązań alimentacyjnych, dodała że w roku 
ubiegłym mniejsza liczba decyzji w sprawozdaniu zawierała tylko decyzje przyznające 
świadczenia wynikające z ustawy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXVII/272/13 - w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności 

Ośrodka za 2012 rok i sprawozdania za 2012 rok z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej  
w Gminie Stare Babice. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 16a ustawy  o pomocy 
społecznej- gminy muszą corocznie przygotować ocenę zasobów pomocy społecznej  
w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Zasoby obejmują  
w szczególności infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe  
na zadania pomocy społecznej. Ocena zaś obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy 
społecznej, rodzaje ich problemów oraz ich rozkład ilościowy. Wójt Gminy, co roku do dnia 
30 kwietnia przedstawia Radzie Gminy ocenę, która wraz z rekomendacją jest podstawą  
do planowania budżetu na rok następny. Radni otrzymali ocenę zasobów pomocy 
społecznej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/273/13 - w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej  

i demograficznej w Gminie Stare Babice. 

 

 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wydział Prawny Wojewody Mazowieckiego 
wniósł uwagi do treści uchwały. W uzasadnieniu do projektu uchwały szczegółowo 
wyjaśniono propozycję zmian. Projekt uchwały omówiono na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz zapytał, jak będzie rozwiązywana sprawa odpadów komunalnych  
w budynkach wielorodzinnych, jeśli mieszkańcy zadeklarują różną segregację odpadów 
komunalnych oraz czy będzie możliwość sprawdzenia czy segregacja odpadów komunalnych 
jest zgodna z deklaracją. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że problem został już omawiany na komisjach 
Rady Gminy oraz na sesji na której została podjęta uchwała. Dodał, że jeżeli w trakcie 
realizacji obowiązku gospodarowania odpadami wpływać będą słuszne uwagi,  
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będzie możliwość wprowadzenia poprawek do uchwalonego regulaminu. Zaznaczył że, 
omawiana w tym punkcie uchwała wynika z uwag nadzoru Wojewody Mazowieckiego,  
który poinformował że nie można zabronić mieszkańcom mycia samochodów na własnych 
posesjach oraz że w sprawie deratyzacji powinien zostać wyznaczony termin deratyzacji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/274/13 - zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 2013. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do podjętej uchwały w sprawie 
wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 2013 nie został dołączony 
załącznik o którym jest mowa w § 4 ust.2 pkt 2 uchwały w związku z tym należy dokonać 
zmiany podjętej uchwały. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz poinformował, że będąc w sklepie przeprowadził rozmowę z mieszkańcem 
który przyszedł do sklepu z dużym psem, scharakteryzował przebieg przeprowadzonej  
przez niego rozmowy, uważa że Straż Gminna powinna zająć się psami nie pilnowanymi 
przez właścicieli. 
 

Radny A. Kotwicki zwrócił uwagę Przewodniczącemu Rady o wyeliminowanie długich 
wypowiedzi nie na temat przez radnego S. Lesisz, dodał że radny zadaje pytania nie związane 
z tematem, poza tym jego wypowiedzi zawierają opisy miejsc, obiektów w których bywa, 
uważa że wypowiedzi powinny być ściśle związane z omawianym tematem. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/275/13 - zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Babice  

na rok 2013. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”  

i braku  głosów  „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych. 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na podstawie ustawy  o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, przedsiębiorstwo  
wodociągowo- kanalizacyjne w terminie 70 dni przed planowaną datą wejścia taryf w życie 
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przedstawia radzie gminy wniosek o ich zatwierdzenie, Rada Gminy zatwierdza taryfy  
w terminie 45 dni od dnia złożenia wniosku albo odmawia zatwierdzenia taryf, jeżeli zostały 
one sporządzone niezgodnie z przepisami. Jeżeli Rada Gminy nie podejmie uchwały  
w terminie, taryfy zweryfikowane przez Wójta wchodzą w życie po upływie 70 dni od dnia 
złożenia wniosku. Wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Stare Babice na okres od dnia  
1 czerwca 2013r do dnia 31 maja 2014r złożony przez Gminne Przedsiębiorstwo Komunalne 
„Eko-Babice” zawiera następujące ceny wody i ścieków: 

1) cena za 1m3 wody 4,34 zł netto dotychczasowe stawki 4,13 zł/m3 
2) cena 1m3 ścieków 11,89 netto            dotychczasowe stawki 11,34 zł/m3 

Projekt uchwały  został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu oraz na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału  

w głosowaniu). 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/276/13 - w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw”  

i 3 głosach  „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych. 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą  o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i zbiorowym odprowadzaniu  ścieków Rada Gminy może podjąć uchwałę o dopłacie 
dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę gmina 
przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo – kanalizacyjnemu. 
 Projekt uchwały zakłada dopłatę do taryf dla wszystkich odbiorców  w wysokości: 

1) 0,90 zł netto +VAT do ceny 1m3 wody  dotychczasowa dopłata 0,82 zł 
2) 6,38 zł netto + VAT do ceny 1m3 ścieków dotychczasowa dopłata 6,04 zł 

W wyniku dopłaty ceny dla odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków wyniosą: 

1)  cena wody 3,44 zł/m3 netto +VAT   dotychczasowa cena 3,31 zł/m3 wzrost 3,9% 
2)  cena ścieków 5,51 zł/m3 netto +VAT dotychczasowa cena 5,30 zł/m3 wzrost 3,9% 

Projekt uchwały  został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu oraz na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radna A. Kaczurba poinformował, że rok temu w ramach omawiania dopłat do wody, radni 
zostali poinformowani, że zostaną przeprowadzone analizy na podstawie  
których przeprowadzona zostałaby rozmowa nad wprowadzeniem drugiej taryfy dla wody. 
Dodała, że nie czuje się dobrze poinformowana, po złożeniu przez grupę Radnych pisma  
do Wójta w w/w sprawie, pismo zostało przekazane do „Eko-Babice”. Radni otrzymali 
odpowiedź z której niewiele wynikało. Dodała, że jednolita taryfa wyklucza możliwość 
różnicowania dopłat do taryf, które powinny być pomocą dla mieszkańców a nie dla firm,  
nie posiada danych liczbowych ile dokładnie mieszkańcy dopłacają do firm. 
 

Radny S. Lesisz poparł zdanie Radnej Agnieszki Kaczurby.  
 

Wójt Gminy poinformował, że jeżeli radni odnoszący niedosyt dyskusji, powinni  
na komisjach dyskutować do wyczerpania tematu lub innym rozwiązaniem jest zwoływanie 
dodatkowych komisji. W sprawie dopłat, poinformował że jest to kwota którą gminne 
przedsiębiorstwo wydaje na inwestycję, wymogiem jest aby w taryfie zawarta została 
amortyzacja, inną nazwą dla dopłat do taryf może być, dopłata do inwestycji 
wodnokanalizacyjnych. Amortyzacja jest kosztem, a wszystkie wydatki jakie ponosi 
przedsiębiorstwo są zwracane przez odbiorców. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/277/13 - w sprawie dopłat do taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

 i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”  

i 2 głosach  „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych. 

 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  

na 2013r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
1) zwiększenie dochodów o kwotę 594 150,80 zł dochody w łącznej kwocie po zmianach 

wynoszą 83 202 109,80 z tego: 
a) bieżące w kwocie   66 017 856,80 zł 
b) majątkowe w kwocie        17 184 253,00 zł 

2) zwiększenia wydatków o kwotę 594 150,80 zł wydatki w łącznej kwocie po zmianach 
wynoszą 85 872 802,80 zł z tego: 
a) bieżące w kwocie  63 937 0765,80 zł 
b) majątkowe w kwocie       21 935 726,00 zł 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszono autopoprawkę do uzasadnienia uchwały  
na str.1 w dziale 801 – Oświata i wychowanie należy   w zdaniu 7 dokonać poprawki 
przepisów prawnych następująco: „ w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust.3 pkt.5 i 6 ustawy” 
oraz na końcu dopisać: „ współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Środki przeznaczone są na realizację zadań w zakresie Poddziałanie 9.1.1. 
„Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej” oraz na str.2 
w wydatkach w rozdziale 80104 – Przedszkola należy dopisać: „ Powyższe środki 
przeznaczone są na realizację zadań w zakresie zadań w zakresie Poddziałanie 9.1.1. 
„Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.  
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Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności  

15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/278/13 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze zmianą budżetu gminy Stare 
Babice na rok 2013 istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/279/13 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2013-2020. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów  

od Agencji Nieruchomości Rolnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy, o przybliżenie tematu. 
 
Wójt Gminy poinformował, że działki oznaczone nr ew. od 301 do 311 o łącznej powierzchni 
0,55 ha położone we wsi Zielonki Parcele stanowiące własność Skarbu Państwa  
są przedmiotem nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych. Agencja 
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Nieruchomości Rolnych wyraziła wstępną zgodę na przekazanie wyżej wymienionych działek 
na rzecz Gminy Stare Babice.  
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw”  

i braku  głosów „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVII/280/13 - w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji 

Nieruchomości Rolnych. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
19. Zapoznanie radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z protokółem z kontroli dotyczącej 
funkcjonowania jednostki organizacyjnej pn. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej (protokół 

 z kontroli stanowi załącznik  do protokołu). 
 
20. Zapytania radnych. 

 
Radny S. Lesisz zapytał, w jakim terminie zostanie wybudowana szkoła oraz kiedy będzie 
dokładny raport Straży Gminnej za rok 2012. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni przegłosowali plan pracy Rady Gminy 
oraz Statut Straży Gminnej w których znajduje się zapis mówiący o zapoznaniu  
się z działalnością Straży Gminnej w miesiącu maju. 
 

Randa K. Gąsowska zapytała: 
- gdzie powinni złożyć deklarację w sprawie śmieci prowadzący działalność gospodarczą, 
miejsce zarejestrowania działalności posiadają w budynku mieszkalnym jest on położony  
w innej miejscowości niż miejsce prowadzenia działalności gospodarczej, 
- czy można zweryfikować gdzie jest prowadzona działalność gospodarcza, 
- jaką kwotę zaproponowała firma „Arnica” za wynajmem budynku przy ul. Rynek 21  
pod usługi medyczne. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w piśmie firmy „Arnica” nie została podana 
kwota, dodał że pismo było wyłącznie intencyjne. 
 

Radna A. Kaczurba zapytała, czy możliwe jest aby Straż Gminna zwróciła uwagę  
na ul. Pocztową, na której przez przybywające budynki usługowe zwiększa się natężenie 
ruchu, jednocześnie zmniejszając bezpieczeństwo użytkowników, dodała że warto 
zastanowić się nad zmianą organizacji ruchu na w/w ulicy. 
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Radna B. Skrońska zapytała, czy mieszkańcy zostaną poinformowani o możliwości uzyskania 
dotacji na przyłącza wodno-kanalizacyjne oraz poprosiła o wyjaśnienie, czy Regionalna Izba 
Obrachunkowa wyraziła zgodę na rozłożenie w czasie na kilka lat środków finansowych, 
które wpłynęły z przekształcenia użytkowania wieczystego, z przeznaczeniem na budowę 
gimnazjum. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, czy są informacje w sprawie postawienia automatów  
do sprzedaży biletów ZTM oraz czy jest możliwość ustawienia fotoradaru na ul. Sikorskiego. 
 

Radny S. Sumka zapytał, czy są informację w sprawie wymiany młodzieży z gminą Murnau 
oraz czy można przy okazji wymiany tablic informacyjnych przy wjazdach na teren gminy 
zamieścić na nich informację o współpracy międzygminnej zagranicznej. 
 

21. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy poinformował, że:  
-  sprawa dotycząca czasu budowy szkoły, dokładny czas trwania inwestycji wynika  
z warunków przetargowych, z pierwszych sporządzonych harmonogramów prac wynika  
że budowa szkoły powinna zostać zakończona w drugiej połowie 2015 roku, 
- sprawa dotycząca gospodarki odpadami w przypadku nieruchomości dwu funkcyjnych, 
jeżeli działalność jest zarejestrowana pod adresem budynku mieszkalnego i adres  
ten jest tylko korespondencyjny, fakt zarejestrowania działalności nie zawsze wiąże  
się z faktem wytwarzania odpadów, jeżeli działalność prowadzona będzie na terenie gminy 
odbędzie się bez problemów z weryfikacja, w przypadku gdy działalność gospodarcza będzie 
prowadzona na terenie innej gminy, zostanie sprawdzone odprowadzanie opłaty za śmieci. 
 
Radna K. Gąsowska zapytała, czy istnieje narzędzie do weryfikacji stanu faktycznego 
prowadzenia działalności ze stanem zarejestrowania, poinformowała że ma obawy zaniżania 
opłat za śmieci. 
 

Wójt Gminy poinformował, że aktualnie wpłynęło 30% deklaracji, rozpoczęta zostanie 
weryfikacja do której można wykorzystać kilka instrumentów, dodał że łatwiej  
jest zweryfikować działalność gospodarczą, niż osoby fizyczne, z uwagi że nie wszyscy  
są zameldowani. W sprawie organizacji ruchu na ul. Pocztowej, poinformował że zgłoszono 
do Straży Gminnej zwiększenie nadzoru nad ulicą Pocztową, dodał że w przypadku sytuacji 
drastycznych najlepiej będzie osobiście wezwać Straż Gminną. 
W sprawie programu dotacji do przyłączeń wodno-kanalizacyjnych, poinformował  
że przygotowania ruszyły na jakim etapie się znajduję poinformuje, na następnym 
posiedzeniu Rady Gminy, dodał że informacji tej można zasięgnąć w Gminnym 
Przedsiębiorstwie Komunalnym „Eko-Babice”. 
 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie wyraziła zgody  
na rozłożenie środków na kilka lat budżetowych w związku z powyższym środki zostały 
rozdysponowane w 100% na budowę gimnazjum, środki które nie zostaną wykorzystane  
w roku bieżącym zostaną przekazane jako nadwyżka na lata następne. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
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- sprawa dotycząca automatu do sprzedaży biletów ZTM, proponuje w tej sprawie zadzwonić 
do Kierownika Gospodarki Komunalnej,  
- sprawa dotycząca postawienia fotoradaru, na ul. Sikorskiego znajduje się już fotoradar,  
na terenie całej gminy jest pięć masztów fotoradarowych, do masztów zostaje włożona 
kaseta na krótki okres czasu. Dodał że pracownicy Straży Gminnej nie wyrabiają  
się z obróbka zdjęć, w ostatnich tygodniach wystąpiły braki kadrowe, zastanawia  
się nad rozbudowaniem komórki Straży Gminnej oraz zwiększeniem ilości etatów, 
- sprawa dotycząca współpracy z gminą Murnau, Burmistrz Gminy Murnau do tej pory  
nie skorzystał z zaproszenia, dlatego w najbliższym czasie zaproszenie zostanie ponownie 
wysłane, 
- sprawa dotycząca wymiany witaczy, witacie uległy zużyciu naturalnemu, dodatkowo stały 
się nieaktualne, zostaną uaktualnione miedzy innymi logiem 700-lecia, dodał że wstrzymuje 
się od umieszczenia informacji o współpracy międzygminnej zagranicznej, ponieważ 
aktualnie prawnie sfinalizowana jest współpraca z gminą Esperia oraz gminami Czeskimi. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, czy foto-radary działają przez 24 godziny na dobę.  
 

Wójt Gminy poinformował, że kaseta w fotoradarach starcza na około 2 godzin, dodał  
że od 2014 roku fotoradary będą miały obowiązek pracować 24 godziny na dobę,  
do realizacji potrzebny będzie nowocześniejszy oraz droższy sprzęt, celowe będzie 
zastanowienie się nad ilością fotoradarów. 
 

22. Wolne wnioski i informacje. 
 

Sołtys wsi Zalesie E. Pytlakowski zapytał, kto zapłaci za zniszczenia budynków,  
które powstały po czyszczeniu ulicy oraz gdzie powinno się zgłosić roszczenia  
o odszkodowania. 
 
Sołtys wsi Zielonki Parcela S. Lesisz poinformował, że w sprawie zmiany organizacji ruchu 
przy markecie „Biedronka” otrzymał odpowiedź że do zmiany organizacji celowe  
jest wykonanie natężenia ruchu w tym miejscu, poprosił o wykonanie natężenia ruchu  
przy markecie „Biedronka” do 15 czerwca 2013 r. 
 

Sołtys wsi Janów W. Sulwiński zapytał, na kogo nałożony jest obowiązek sprzątania 
odpadów komunalnych z dróg i rowów, które stanowią własność powiatu lub województwa. 
 

Wójt Gminy poinformował, że  
- w sprawie dotyczącej roszczeń i odszkodowań za zanieczyszczenia własności,  
należy zgłaszać do „Eko-Babic”, które jest inwestorem i organem odpowiedzialnym  
za poprawne wykonanie, 
- w sprawie zbadania natężenie ruchu, poinformował że nie ma potrzeby wykonywania 
natężenia ruchu przy markecie „Biedronka”, ponieważ było wykonywane natężenie ruchu 
przy rondzie w Starych Babicach, a natężenie ruchu między rondem w Starych Babicach  
a marketem „Biedronka” jest podobne, z badaniami można zapoznać się w Referacie 
Gospodarki Komunalnej. 
 
Zastępca Wójta poinformował, że obowiązki utrzymania czystości na drogach publicznych 
należą do zarządu drogi. Sprzątanie rowów odbywa się przez osoby bezrobotne,  
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z którymi podpisane są umowy przez Powiatowy Urząd Pracy, sprzątanie rozpoczęto od dróg 
gminnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, o składaniu oświadczeń majątkowych  
wraz z kopią zeznania PIT w 2 egzemplarzach w terminie do 30 kwietnia 2013r. 
Dodał, że w materiałach na sesję radni otrzymali sprawozdanie z wykonanie budżetu  
gminy za rok 2012, prosił o zapoznanie się z nim, zaznaczył że wspólne posiedzenie komisji 
na ten temat odbędzie się w 9 maja o godz.14:30, poinformował że radni otrzymali jeszcze 
sprawozdanie finansowe za rok 2012, poinformował ponadto że następna sesja odbędzie 
23 maja 2013r (30 maja Boże Ciało), planowane tematy to między innymi: 

1. Zapoznanie się z informacją o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
Stare Babice za rok 2012 

2. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Straży Gminnej Stare Babice  
za rok 2012 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji za rok 2012 
 

23. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXVII sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
  
                            WICEPRZEWODNICZĄCY      PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
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